



**JABATAN PERKHIDMATAN AWAM  
[UNIT PENGURUSAN LATIHAN DALAM PERKHIDMATAN]**

**BORANG KETERANGAN PENJAMIN**

**ARAHAN PENTING**

1. Borang Keterangan Penjamin hendaklah **dihadapkan bersama dengan BORANG A** iaitu Borang Persetujuan Bagi Mengikuti Kursus **Setelah Mendapat Kebenaran** Badan Mempertimbangkan Latihan Dalam Perkhidmatan bagi mengikuti kursus.
2. Penjamin-penjamin hendaklah terdiri daripada **Rakyat Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan Dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam**.
3. Penjamin yang dibenarkan hendaklah terdiri dari **WARGA PERKHIDMATAN AWAM (BAHAGIAN III DAN KE ATAS)** yang **MASIH BERKHIDMAT** dalam **PERKHIDMATAN TETAP** dan **MEMPUNYAI LEBIH PERKHIDMATAN YANG MENCUKUPI** selaras dengan **TEMPOH PENGAJIAN DAN IKATJANJI** pegawai yang dijamin. Bagi penjamin dari kalangan **KAKITANGAN SWASTA**, hanya mereka yang berkhidmat dengan **INSTITUSI KEWANGAN** dan **SYARIKAT SWASTA YANG ESTABLISHED (BAHAGIAN PENGURUSAN)** dalam **PERKHIDMATAN TETAP** di negara ini sahaja dibenarkan untuk menjadi penjamin.  
\* [**Contoh**: Tempoh kursus: 4 tahun + Tempoh ikatjanji: 10 tahun = **Lebih Perkhidmatan Penjamin hendaklah melebihi 14 TAHUN**]
4. Sila sertakan salinan kad pengenalan penjamin-penjamin.

**PERINGATAN**

**PETIKAN DARI PERJANJIAN KERAJAAN DAN PEGAWAI-PEGAWAI YANG BERKURSUS**

"Pegawai tersebut dan Penjamin-penjamin adalah bersama-sama dan masing-masing bertanggungjawab bagi diri mereka, waris-waris mereka, wasi-wasi mereka atau penerima-penerima serahak mereka **untuk membayar balik kepada Kerajaan** apabila dituntut segala wang yang dibayar kepada Pegawai tersebut atau bagi pihaknya secara elaun-elaun atau lain dari segala wang lain terhadap mana perbelanjaannya telah ditanggung oleh Kerajaan yang berupa bayaran-bayaran pelajaran, tambang-tambang ataupun lain-lain yang berkaitan dengan kursus latihan tersebut."

<b>NAMA PEGAWAI YANG BERKURSUS</b>								
<b>BIL KPP</b>								
<b>KETERANGAN PENJAMIN</b>								
	<b>PENJAMIN I</b>				<b>PENJAMIN II</b>			
<b>NAMA PENUH</b>								
<b>BIL KPP</b>								
<b>TARIKH LAHIR</b>								
<b>JAWATAN</b>								
<b>TEMPAT BERTUGAS</b>								
<b>GAJI POKOK</b>								
<b>LEBIHAN PERKHIDMATAN *</b>								
<b>ALAMAT TETAP</b>								
<b>NO TELEFON</b>	<b>RUMAH</b>		<b>BIMBIT</b>		<b>RUMAH</b>		<b>BIMBIT</b>	
<b>TANDATANGAN</b>								
<b>PENGAKUAN PENJAMIN</b>								

Saya mengaku dengan sesungguhnya bahawa segala butir-butir keterangan yang saya turunkan dalam borang ini adalah benar. Dalam hal ini, saya juga mengaku bahawa memberikan maklumat yang tidak betul adalah salah di bawah seksyen 177 dari Kanun Keseksaan (Penal Code) Penggal 22 (Undang-Undang Negara Brunei Darussalam). Jika sabit kesalahan, saya boleh dipenjarakan tidak lebih dari 6 bulan, atau didenda tidak melebihi \$4,000.00, atau keduanya sekali.